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Abstract (en)
[origin: WO8503634A1] Apparatus for the external treatment of body parts by means of acoustic waves, particularly body parts with congestion and
vasoconstriction and/or for the excitation of nerve centre. The invention is characterized in that the apparatus comprises a treatment head connected
to an acoustic frequency generator, with a housing (1) and a signal source (5) arranged in the housing (1) and connected to the acoustic frequency
generator, on one side of the housing (1), appropriately in the axis of the acoustic signal source, there being provided an opening (14) to be directed
towards the part of the body to be treated.

Abstract (fr)
Appareil de traitement externe de parties du corps par des ondes acoustiques, en particulier de parties du corps avec congestion et vaso-
constriction et/ou pour l'excitation des centres nerveux. La caractéristique de l'invention est que l'appareil comporte une tête de traitement raccordée
à un générateur de fréquences acoustiques, avec un boîtier (1) et une source de signaux (5) disposée dans le boîtier (1) et raccordée au générateur
de fréquences acoustiques, d'un côté du boîtier (1), avantageusement dans l'axe de la source de signaux acoustiques, étant prévue une ouverture
(14) à diriger sur la partie du corps à traiter.
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